
Аднан Башић 

Питање постављено премијеру Владе Федерације БиХ – “Шта сте предузели и шта 

намјеравате урадити по питању рјешавања лошег стања Хидроградње и потраживања 

радника, као и дугогодишњег неуплаћивања здравственог и пензијско-инвалидског 

осигурања?” 

 
 


